
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/7296.

Benyújtás dátuma: 2024-02-21 11:03

Parlex azonosító: B29D8H700001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dúró Dóra (Mi Hazánk) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a magyar kormány annak érdekében, hogy 
megállítsa a magyarok vendégmunkásokra történő tömeges és egyre gyorsuló lecserélését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egyre aggasztóbb mértékben tapasztalható országszerte, hogy a magyar munkavállalók elveszítik 
munkájukat azért, mert jellemzően Ázsiából vendégmunkások töltik be azokat. Országos 
nyilvánosságot kapott a közelmúltban, hogy egy salgótarjáni gyárból magyarokat bocsátottak el, 
majd helyükre ázsiai vendégmunkásokat vettek fel.

Czomba Sándor foglalkoztatásért felelős államtitkár azt állította, hogy egyedi, elszigetelt esetről van
szó. Csakhogy mindez nem igaz. Se szeri, se száma azoknak az eseteknek, amelyek a Mi 
Hazánkhoz jutnak vissza, például a makói Continental gyártól is kirúgtak hosszú évek óta ott 
dolgozó magyarokat, akiket indonéz munkásokra cseréltek le, a kecskeméti Duvenbecknél is 
ugyanez történt, ahol indiaiakra cserélték le a magyar munkavállalókat. Mindez egyre inkább 
országos gyakorlattá válik, egyre szaporodik az esetek száma. A gyöngyösi B. Braun 
cégnél filippinókra cserélték le a magyar munkásokat, a balassagyarmati Mahle vállalatnál szintén 
indiaiakra, és ezek csupán az elmúlt hetek nyilvánosságra került esetei.

Még a Trianon Múzeum Alapítvány tulajdonába tartozó királyszállási Nagy-Magyarország Parkban 
is olyan indiaiakat szállásolnak el tömegesen, akik közül többen is nyilatkoztak, hogy nem csupán a
kormány képviselői által maximális tartózkodási időként megjelölt kettő év időtartamban, hanem 
akár nyolc-tíz évig is itt maradnak, illetve nem is áll szándékukban később sem hazamenni.

A kérdés adódik, mit szándékozik tenni a magyar kormány annak érdekében, hogy megállítsa a 
magyarok tömeges és egyre inkább felgyorsuló vendégmunkásokra való lecserélését?

Várom érdemi válaszát!
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